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Rada Miejska w Serocku 
Komisja Budżetu i Finansów 

Protokół 1/2025 

1 Komisja Budżetu i Finansów w dniu 27 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:02 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 radnych. 

Obecni: 

1. Iwona Kolon-Pierzchała 

2. Mariusz Kusiak 

3. Józef Lutomirski 

4. Janina Osińska 

5. Mariusz Rosiński 

6. Małgorzata Topczewska 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Marek Bąbolski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock  

2. Rafał Karpiński Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Topczewska otworzyła posiedzenie, powitała zebranych, 

sprawdziła kworum i stwierdziła, że w posiedzeniu bierze udział 6 radnych. Przewodnicząca 

Komisji przedstawiła porządek obrad. Radny Mariusz Kusiak poinformował, że chciałby zgłosić 

uwagę do porządku i złożył wniosek o odwołanie z funkcji Przewodniczącej Komisji Budżetu i 

Finansów Radnej Małgorzaty Topczewskiej, Radny odczytał złożony wniosek. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie wniosku radnego do porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Mariusz Rosiński 

PRZECIW (2) 

Janina Osińska, Małgorzata Topczewska 

Radny Józef Lutomirski zapytał jaki jest zapis Statutowy, który mówi w jakim trybie jest ten 

wniosek, zaproponował też aby Przewodnicząca ustosunkowała się do złożonego wniosku.   
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Sekretarz Rafał Karpiński powiedział, że jeśli chodzi o zapisy Statutowe jest to § 116, który 

przewiduje takie sytuacje:  

1. Odwołanie Przewodniczącego Komisji lub jego zastępcy następuje na podstawie pisemnego 

wniosku o odwołanie wraz z uzasadnieniem. Z wnioskiem może wystąpić każdy członek komisji, 

w trybie właściwym dla powołania na tym samym posiedzeniu, na którym złożono ten wniosek. 

2. Wniosek stanowi załącznik do protokołu z posiedzenia komisji, na którym został on złożony.   

 

Radny Józef Lutomirski zapytał w jakim trybie będzie głosowany ten wniosek.  

 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że w takim samym trybie jak się powołuje 

Przewodniczącego.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Topczewska zaproponowała aby wprowadzić do porządku obrad 

punkt dotyczący omówienia wniosku radnego Kusiaka. 

Głosowano w sprawie: 

dodatkowy punkt 1a. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janina Osińska 

 

1a. Omówienie wniosku złożonego przez Radnego Mariusza Kusiaka. 

Przewodnicząca Małgorzata Topczewska odniosła się do uzasadnienia wniosku, kiedy 

przyjmowany był plan Komisji to był on wysłany do członków Komisji było zapytanie czy są 

uwagi, ale nikt nie zabrał głosu i nie miał żadnych uwag, Przewodnicząca powiedziała, że 

przyznaje, że jak było głosowanie i jak zabrała głos to był on niezgodny z przepisami i 

podziękowała Radnemu Lutomirskiemu za szybką interwencję, natomiast na następnym 

spotkaniu nikt nie wniósł, żadnych uwag do planu pracy. Jeśli chodzi o motywowanie Państwa 

Radnych, Przewodnicząca powiedziała, że nie wyobraża sobie któremuś z członków Komisji 

kazać, namawiać, uczyć, ani w żaden sposób ingerować w to, żeby czytali uchwałę budżetową, 

aby przygotowywali się na Komisje czy Sesje, nie pozwalać zabierać głosu, lub nakazywać 

zabierać głos w sprawie uchwał budżetowych. Przewodnicząca powiedziała, że jeśli członkowie 

Komisji uważają, że nie nadaje się do tej roli i jej wiedza jest zbyt mała i zbyt płytka a ktoś inny 

może wnieść więcej to niech zagłosuje zgodnie z sumieniem. Jeśli Komisje prowadzone były 
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niesatysfakcjonująco, mało merytorycznie to liczy, że następca będzie działał sprawnie i 

motywował członków Komisji. 

Radna Janina Osińska powiedziała, że ta sytuacja nie poprawi atmosfery w Radzie, wiadomo, że 

Radni to nie są ludzie, którzy są fachowcami w każdej dziedzinie, Radna więcej się zna na 

oświacie i kulturze niż na budżecie i jest pewna, że w tej Komisji takich osób jest więcej, Radna 

uważa, że Przewodnicząca bardzo się starała, jest po raz pierwszy Radną i po raz pierwszy 

Przewodniczącą Komisji i Radna jest przeciwna odwołaniu Przewodniczącej.             

Radny Mariusz Kusiak w uzupełnieniu wniosku powiedział, że Komisja Budżetu i Finansów jest 

jedną z kluczowych Komisji, na której dyskutuje się o finansach publicznych i jeśli wyobrazić 

sobie sytuację, że jest posiedzenie na którym nie ma Burmistrza, nie ma Pani Skarbnik to kto 

poprowadzi spotkanie aby merytorycznie wyłożyć całą problematykę, która została zgłoszona do 

projektu uchwały, nie można tłumaczyć się tym, że ktoś jest nowy i że się uczy, Komisja Budżetu 

i Finansów powinna mieć swojego lidera, który będzie potrafił zanalizować zagrożenia, które 

stają przed Komisją oraz zanalizować budżet i potrafić go pozostałym, być może 

niedoświadczonym, członkom Komisji przedstawić aby członkowie Komisji mogli zrozumieć, 

potrzebny jest lider który ma doświadczenie, który posiada odpowiednią wiedzę. Radny uważa, 

że atmosfera w Radzie nie pogorszy się ale właśnie się ustabilizuje, Radny szanuje Państwa 

Radnych i Panią Przewodniczącą ale uważa, że funkcję przewodniczącego Komisji Budżetu 

powinna pełnić osoba doświadczona i z odpowiednia wiedzą, osoba przygotowana w każdej 

chwili do merytorycznej dyskusji nie tylko na Komisji, Sesji, ale też będzie publicznie 

wypowiadać swoje zdania i wypracowane na Komisji koncepcje.     

 

Przewodnicząca Małgorzata Topczewska odniosła się do słów Radnego co by było jeśli nie 

byłoby na Komisji Burmistrza czy Pani Skarbnik, powiedziała, że nie wyobraża sobie aby 

wchodzić w kompetencje Pani Skarbnik a tym bardziej Pana Burmistrza, Przewodnicząca 

powiedziała, że jeśli Burmistrza ma nie być z różnych przyczyn to są osoby, które pracują w 

Referacie Finansowym i to są osoby, które wiedzą co się dzieje, widzą wnioski, które wpływają 

do Urzędu, do komórki, która tworzy budżet, która wprowadza zmiany budżetowe, i że nie 

wyobraża sobie aby Przewodniczący opowiadał o zmianach, które się dzieją w budżecie. 

Przewodnicząca powiedziała, że nie jest najbardziej doświadczoną osobą i nie będzie udawała 

kogoś kim nie jest, ale pracowała 5 lat w tworzeniu budżetu w powiecie legionowskim, od kuchni 

wprowadzała do planu wnioski, które były przedyskutowane z Panią Skarbnik i nie zdarzyło się 

prze 5 lat aby ktokolwiek podważał kompetencje i decyzje i mówił o budżecie, bo od tego są 

osoby, pracownicy które są typowane przez Burmistrza lub Panią Skarbnik jeśli oni nie mogą 

brać udziału osobiście.  Przewodnicząca powiedziała, że przyjmuje krytykę choć nie ze 

wszystkim się zgadza i ma nadzieję, że Przewodniczącym zostanie osoba doświadczona i 

poprowadzi budżet tak, że wszystko Komisja będzie rozumiała nawet już bez czytania.            

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku złożonego przez radnego Mariusza Kusiaka. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Mariusz Rosiński 

PRZECIW (2) 

Janina Osińska, Małgorzata Topczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kolon-Pierzchała 

 

Wobec wyników głosowania Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Małgorzata 

Topczewska została odwołana z funkcji Przewodniczącej a prowadzenie Komisji przejęła 

Wiceprzewodnicząca Janina Osińska. 

Wiceprzewodnicząca Janina Osińska zaproponowała wprowadzenie dodatkowego punktu do 

porządku obrad 1b. Wybór Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

Głosowano w sprawie: 

dodatkowy punkt 1b 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Mariusz Rosiński, Małgorzata 

Topczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janina Osińska 

 

1b. Wybór Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

Wiceprzewodnicząca Janina Osińska poprosiła o zgłaszanie kandydatur na funkcje 

Przewodniczącego Komisji. 

Radna Małgorzata Topczewska zgłosiła kandydaturę Wiceprzewodniczącej Janiny Osińskiej. 

Wiceprzewodnicząca Janina Osińska nie wyraziła zgody na kandydowanie i powiedziała, że w 

następnym punkcie, zamierza zrezygnować z funkcji Wiceprzewodniczącej.  

Radny Mariusz Kusiak zgłosił kandydaturę Radnego Mariusza Rosińskiego, który wyraził zgodę 

na kandydowanie. 
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Wiceprzewodnicząca Janina Osińska zgłosiła kandydaturę Radnego Józefa Lutomirskiego, 

ponieważ uważa, że ze wszystkich członków Komisji ma największą wiedzę i doświadczenie. 

Radny Józef Lutomirski nie wyraził zgody na kandydowanie, powiedział, że długo pełnił funkcję 

Przewodniczącego Komisji, ale uważa, ze trzeba dać szansę innym Radnym, sam pełni funkcje 

Wiceprzewodniczącego Rady a członkiem Komisji Budżetu nadał będzie, wszyscy członkowie 

komisji mają takie same prawa i każdy ma mandat Radnego, którego nikt nie zabierze poza 

wyborcami, dlatego jego stosunek do tworzenia i realizacji budżetu nie będzie niczym się różnił 

od tego czy będzie Przewodniczącym czy członkiem Komisji.     

Głosowano w sprawie: 

Wybór Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów - Radny Mariusz Rosiński 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Mariusz Rosiński 

PRZECIW (2) 

Janina Osińska, Małgorzata Topczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kolon-Pierzchała 

 

Radna Janina Osińska przekazała prowadzenie Komisji nowo wybranemu Przewodniczącemu 

Mariuszowi Rosińskiemu i złożyła rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącej. 

 

Przewodniczący Komisji Mariusz Rosiński podziękował za wybór na tę zaszczytną funkcję, 

podziękował także Radnej Małgorzacie Topczewskiej za dotychczasowe prowadzenie Komisji. 

Zarządził głosowanie dotyczące rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącej Janiny Osińskiej oraz 

w kolejnym punkcie wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.     

Radny Józef Lutomirski również złożył podziękowania za dotychczasowe prowadzenie Komisji 

Radnej Małgorzacie Topczewskiej, wie, że nie jest łatwo prowadzić Komisje, bo sam prowadził 

ją przez 6 kadencji. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Rosiński zapytał jak formalnie przeprowadzić rezygnacje z 

funkcji Wiceprzewodniczącej, bo takiego zapisu nie znajduje w Statucie.     

Sekretarz Rafał Karpiński powiedział, że ta sytuacja nie jest wprost w Statucie opisana, można 

przyjąć rezygnację do protokołu i można ja potraktować jako złożoną poprawnie rezygnację. 

Głosowano w sprawie: 

Rezygnacja radnej Janiny Osińskiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Komisji 
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Janina Osińska, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

 

Przewodniczący Komisji Mariusz Rosiński zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad punktu 

1c. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

Głosowano w sprawie: 

Dodatkowy punkt 1c 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Janina Osińska, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

 

1c. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

Radny Mariusz Kusiak zgłosił kandydaturę Radnego Józefa Lutomirskiego.  

Radny Józef Lutomirski wyraził zgodę na kandydowanie. Sam zaproponował kandydaturę 

Radnej Iwony Kolon-Pierzchały i Radnego Mariusza Kusiaka powiedział, że chciałby dać szanse 

młodszym, żeby nabrali doświadczenia. 

Radna Iwona Kolon- Pierzchała nie wyraziła zgody na kandydowanie, uważa, że posiada za małą 

wiedzę w dziedzinie finansów, są to poważne dokumenty i chciałaby w tej kadencji uzyskać 

wiedzę jako członek Komisji. 

Radny Mariusz Kusiak nie wyraził zgody na kandydowanie, powiedział, że wolałby oddać 

Komisję w doświadczone i kompetentne ręce.    

Głosowano w sprawie: 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów - Radny Józef Lutomirski 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (6) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Janina Osińska, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

Przewodniczący Komisji Mariusz Rosiński zgłosił wniosek o zdjęcie porządku obrad punktu 

3.Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2025 i poinformował, że na następnym posiedzeniu 

przedstawi nowy plan pracy. 

Głosowano w sprawie: 

Zdjęcie z porządku obrad pkt 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Janina Osińska, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia działki 153/29 obręb Borowa Góra. 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego 

nabycia działki, która stanowi przedłużenie drogi wewnętrznej, której właścicielem jest gmina, 

jest to ul. Sosnowa w miejscowości Borowa Góra, droga w części gminnej ma około 450 metrów 

a w części prywatnej 100 metrów z zawrotką o wymiarach 9m x 9m,stanowiąca końcowy 

odcinek przedmiotowej drogi, jest współwłasnością 17-tu osób fizycznych. Temat dotyczy 

zadania, które w ramach funduszu sołeckiego zaprojektowane zostało dwa lata temu w ramach 

funduszu sołeckiego, dokumentacja projektowa jest w dwóch częściach gminną i prywatną. 

Różnorodny stan prawny drogi stwarza problemy w prawidłowym zarządzaniu drogą. Przejęcie 

działki nr 153/29 do zasobu komunalnego spowoduje, że gmina stanie się właścicielem ul. 

Sosnowej w całości i będzie mogła w przyszłości w pełni podejmować decyzje odnośnie jej 

bieżącego utrzymania i modernizacji.     

   

Przewodniczący Komisji Mariusz Rosiński zapytał czy jest już pozwolenie na budowę tej drogi 

oraz czy jest szansa na zdobycie dofinansowania.  

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że jest zgłoszenie czyli jest to odpowiednik 

pozwolenia na budowę na część gminną, na pozostałą część jest dokumentacja projektowa, jeśli 

będzie zgoda Rady będzie podstawa aby wystąpić o zgłoszenie. Dofinansowania nie ma, będzie 

to robione ze środków własnych dlatego, że jest to droga nie posiadająca takich parametrów, 

które umożliwiałyby otrzymanie dofinansowania      

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia działki 153/29 obręb Borowa Góra. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Janina Osińska, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2025. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Protokoły przyjęto bez uwag. 

 

5. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad i 

zamknął posiedzenie. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

Małgorzata Topczewska 

 

Wiceprzewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

Janina Osińska 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

Mariusz Rosiński 

 

 

Przygotowała: Paulina Kopeć 


